
 
Valtuustokauden 2021-2025 arviointi 
 
Kaupunginhallitus 28.04.2025 § 96  
  
 
 
Valmistelija Hallintopäällikkö Rinta-Jouppi Juha 

 
Kuntaliitto suosittelee, että istuntokauttaan päättävät valtuustot arvioisivat 
ammattijohdon avustamana omaa toimintaansa, saavuttamiaan tuloksia, 
käyttämiään työskentelytapoja sekä toimintansa kehittämistarpeita. 
 
Itsearvioinnin yhteydessä olisi tärkeää kartoittaa, miten niin valtuustotyöstä 
luopuvat kuin siellä työskentelyään jatkavat ovat kokeneet edellytyksensä 
hoitaa valtuutetun työtä ja mahdollisuutensa vaikuttaa valtuustotyön kautta 
sekä mihin suuntaan valtuustotyötä olisi heidän mielestään kehitettävä. 
Itsearviointi voidaan toteuttaa kyselylomakkeella, johon kaikki valtuutetut 
vastaavat henkilökohtaisesti. Menneen valtuustokauden työskentelyn 
arviointi ja tulevan kauden suunnittelu tapahtuvat kunnan sisäisenä työnä. 
 
Valtuustokauden 2021-2025 arviointi toteutettiin verkkokyselyllä ja 
vertailulla muihin kuntiin. Toteuttajana oli FCG Oy. 
 
Liitemateriaaleina ovat valtuustokauden 2021-2025 arvioinnit erikseen 
kaupunginvaltuuston ja kaupunginhallituksen osalta. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Rantala Jari 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus toteaa valtuustokauden 2021-2025 arvioinnin 
tiedokseen. 
 
Valtuustokauden arviointi saatetaan tiedoksi kaupunginvaltuustolle. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
Pöytäkirjamerkintä  Fcg Oy:n tutkimusjohtaja Heikki Miettinen oli asiantuntijana läsnä 

etäyhteydellä kokouksessa asian käsittelyn ajan klo 18:05-18:27. 
 
Kaupunginvaltuusto 19.05.2025 § 22    
265/00.01.02/2025    
 
 
Valmistelija Hallintopäällikkö Rinta-Jouppi Juha 

 
 

Esittelijä Puheenjohtaja 
 

Kaupunginhallituksen päätösehdotus 
 
 Valtuustokauden arviointi saatetaan tiedoksi kaupunginvaltuustolle.  

 
Käsittely Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja totesi aluksi, että valtuustokauden 

2021-2025 arviointi oli esiteltävänä valtuuston kokousta edeltävässä 
valtuustoseminaarissa. 

 
 Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja ehdotti, että valtuustokauden arviointi 

-asiakohta käsitellään siten, että yleiskeskustelun aikana kuullaan ensin 



kaupunginhallituksen puheenjohtajan puheenvuoro. Tämän jälkeen 
kuullaan ryhmäpuheenvuorot, vaikuttajatoimielinten puheenvuorot ja 
yleispuheenvuorot. Koska kyseessä on valtuustokauden viimeinen kokous, 
on puheenvuorojen aihe vapaa. 

 
  Käsittelyjärjestys hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja avasi yleiskeskustelun. 
 
 Yleiskeskustelun aluksi kaupunginhallituksen puheenjohtaja Teija Ek-

Marjamäki käytti puheenvuoron.  
  
 Lisäksi pidettiin seuraavat ryhmäpuheenvuorot: 
 
  - Keskustan valtuustoryhmä, pj Olavi Ala-Nissilä. 
 
 - Kokoomuksen ja Kristillisdemokraattien valtuustoryhmä, pj Anne 

Paljakka. 
 
 - Perussuomalaisten ja sitoutumattomien valtuustoryhmä, vpj Simo 

Rajamäki. 
 
 - Meidän Loimaa valtuustoryhmä, pj Matti Ylitalo. 
 
 - Vasemmistoliiton valtuustoryhmä, pj Maarit Koivisto. 
 
 - Sosiaalidemokraattien valtuustoryhmä, pj Timo Tamminen. 
 
  Ryhmäpuheenvuorojen lopuksi vaikuttajatoimielinten edustajista 

puheenvuoron käytti nuorisovaltuuston puheenjohtaja Lauri Korkeakangas. 
 
 Lisäksi yleiskeskustelun aikana puheenvuoron käytti valtuuston 1. 

varapuheenjohtaja Olavi Ala-Nissilä. 
 
  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja päätti yleiskeskustelun. 
 
Päätös Hyväksyttiin.  
 
 


